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Maarsbergen 23 november 2019 

Geachte Statenleden, 

Wij Engwegbewoners willen onze zorgen met u delen via deze brief. 

Vanaf dag 1 dat de westvariant boven tafel kwam is er bij elk besluit dat er genomen is, ook 
meegenomen dat de Engweg maximaal gecompenseerd moet worden, want deze woonwijk met 
20 woningen wordt het hardst getroffen. Dit is altijd geroepen door zowel Klankbordgroep en 
Gemeenteraad als Provinciale Staten. 

Voor ons als bewoners van de Engweg is het niet te begrijpen dat er nu wordt gesuggereerd dat 
de overkapping niet maakbaar is, dit is voor ons een verbazingwekkende ontwikkeling: immers 
RHDHV is het gehele traject van de 3 dorpsgesprekken tussen het Q-team en de bewonersgroe 
peringen in Maarsbergen nauw betrokken geweest bij alle ontwikkelingen en heeft zoals in het do 
cument Q-team ( concept ruimtelijk kader 4 Juni 2019 Ir ) te lezen is ook alle visualisaties en teke 
ningen gemaakt. 
M.b.v. deze presentatie is op de 3e bewonersavond met het Q-team op 4 juni jl. notabene het door 
2 RHDHV medewerkers ('Richard en Carien' - zie verslag van de 3 bewoners-avonden) opgestel 
de Ruimtelijk Kader voor de spoorwegonderdoorgang in Maarsbergen toegelicht. 

Wat wij niet begrijpen en ons dus zeer verbaasd heeft dat het RHDHV is geweest die in een latere 
fase naar de Project- en Stuurgroep heeft aangegeven dat de gepresenteerde overkapping - 

ZOALS ZIJZELF EERDER PRESENTEERDEN OP 4 JUNI J.L.- niet maakbaar is. 

Dit ogenschijnlijk dubbelspel is voor ons niet te accepteren! 

• Zijn er misschien 'dubbeltellingen' of valt er mogelijk iets te besparen, waardoor als 
nog budget beschikbaar komt voor die door Engweg zo gewenste overkapping? 

De kosten voor de overkapping zijn in onze ogen veel te hoog geraamd ca €3.317.600, 
ons is eerder vertelt tijdens een bijeenkomst in de Twee Marken in Maarn door dhr. Rhe 
bergen van ProRail dat de overkapping bij de Engweg was uitgerekend op€ 1,8 mln. Pro 
Rail bouwt aan de lopende band onderdoorgangen in heel Nederland en dat bedrag zal 
dus redelijk in de buurt liggen van de werkelijkheid. 

Het enige wat wij denken dat de 1,8 mln x 2 is gedaan omdat de Tuindorpweg ook een gedeelte 
is overkapt in het advies van het Q team, of is dit weer een soort "Bos/Beek strategie", de kos 
ten goed hoog ramen, dan wordt het vanzelf afgeschoten ..... ! 

In een situatie waarin er wel een overkapping van de spoorwegonderdoorgang zou komen 
kan aan het volgende gedacht worden: 

- Het fietspad zou bovenop de overkapping kunnen worden aangelegd, waardoor het reeds voor 
ziene fietsviaduct aan de zuidzijde van het spoor niet gebouwd hoeft te worden (blz. 42 document 
q-team _-_ concept_ ruimtelijk_kader_ 4juni_2019_1r) wat een duidelijke kostenbesparing tot ge 
volg heeft, die gebruikt kunnen worden om de initiële overkapping deels mee te financieren; 

ca €298.500 

- Het huidige ontwerp voorziet in speciale wandbekleding van geluidsabsorberend materiaal. In 
geval van een overkapping zorgt de overkapping zelf grotendeels voor de geluidsabsorptie en zou 
dergelijk specifiek materiaal hoogstens en alleen nog bij de toe- en uitgangen van de spoortunnel 
(ingang overkappingen) aangebracht hoeven te worden. 
Ook hier kan dus sprake zijn van een stuk kostenbesparing, die dan ingezet kunnen worden om de 
initiële overkapping deels mee te financieren. ????? 



- In het advies van M+P geluidsonderzoek( maatregelen biz 31) staat: dat de woningen aan de 
Engweg met name geluidbelast zijn vanwege verkeer aan de zuidzijde en de zuidelijke monding 

- van de tunnelbak, zowel via reflecties als direct. Een combinatie van absorptie in de tunnelwand 
en geluidschermen is daarom veelbelovend, liefst in combinatie met een stil wegdek. 

Absorptie materiaal in de tunnelwand is hierboven aangegeven, maar de geluidschermen en het 
stille asfalt niet daar hangt ook een orüskaartje aan€????? 
- Ook moeten er hoge hekken geplaatst gaan worden als de tunnelbak open blijft voor de veilig 
heid, dat er niet met tegels gegooid kan worden of dat er mensen in springen, deze hekken kosten 
ook het nodige, als je al met al alles bij elkaar zet en de kosten die gemaakt worden voor een veili 
ge tunnelbak en deze kosten aftrekt van de raming van de overkapping, krijg je weer een heel an 
der beeld van de kosten.€????? 

- fietsbrug€ 298.500 

- Geluidsabsorptie tegen de Tunnelwanden € ? 

• Combinatie M+P stil asfalt + geluidsschermen € ? 

- Hekwerk voor de veiligheid € ? 

Als alle bedragen bekend zijn wordt dit een aftreksom van het totale bedrag, van 1,8 mil of 
3.317.600 

Wat ons bijzonder zorgen baart is de mededeling op blz. 3 onder ad. 3 Spoorweg-onderdoorgang 
N226 2e bul/it in de 'Reactie van de Stuurgroep Spooronderdoorgang Maarsbergen op 2e advies 
van Q-team' dat 'er ook minder dure oplossingen voor geluidwering bestaan en dat de stuurgroep 
daarom voorstelt de keuze van het geluidwerende materiaal in de spoorweqonderdoorqang 
aan de aannemer over te laten'. 

Het feit dat eerst wordt afgezien van een overkapping van de spoorwegonderdoorgang, en als 
tweede wordt afgezien van het beste geluidwerende wandmateriaal en (.bJz._J_ van de Reactie van 
de Stuurgroep) al aangegeven wordt dat 'een overkapping van de tunnel waarschijnlijk ook niet 
nodig is, zeker niet wanneer de tunnelwanden bekleed worden met geluidsabsorberend materiaal' 
bekruipt het ons als Engwegbewoners - ook al door deze tegen-strijdigheid in de uitspraken over 
de kwaliteit van de geluidswerende wandbekleding - wederom het gevoel dat onze belangen to 
taal niet serieus genomen worden! 

De onderzoeken zijn nu afgerond en wij hebben ook een bewonersavond gehad met een uitleg 
van de uitkomsten. 

- De fijnstofmetingen zijn op ons verzoek gedaan met als vraag; 

We willen graag weten wat het met ons doet als we overdag buitenleven en dat er dagelijks 
een resultaat wordt gemeten en naar ons toe komt ook met de ruwe data? 

Dat werd ons beloofd maar de ruwe data zouden we aan het eind ontvangen omdat er dan een 
uitleg door een expert gegeven kon worden. Ervan uitgaande dat de metingen dagelijks geregi 
streerd werden en dat we de ruwe data zouden ontvangen zijn de metingen een jaar gedaan, maar 
het bleek niet dagelijks geregistreerd maar twee wekelijks en daar een gemiddelde van, dus de 
dagen en nachten zijn door elkaar gemeten, dat is erg spijtig want nu weten we nog niet wat het 
met ons doet, als we overdag buiten werken, zitten, spelen !! 

Maar het jaargemiddelde voldoet aan de norm ... 

- De geluidsmetingen zijn ook afgerond. 
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- Bij ons op de Engweg is het gemiddelde 59,6db, het gemiddelde van de N226 is 68,6db. Hier 
boven is aan het eind nog een correctie van 2,5db afgegaan de pieken van de N226 komen 
soms boven de 70db, dat vinden wij dan ook wel zorgelijk! 

- Ons werdt verteld deze avond dat we er 5 db extra bij krijgen waarop een cruciale vraag werdt 
gesteld aan de expert door een raadslid van de GUH, 

Als je er 2 a 3 decibel bij krijgt ervaar je dat het omgevingsgeluid al met de helft omhoog 
gaat, klopt dit? 

De expert gaf toe dat dit helemaal klopte. 

In het conceptrapport 201907 van M+P staat dit niet beschreven, ook is de aardewal van ProRail 
bij deze metingen nog intact maar als de onderdoorgang is gerealiseerd is deze een groot gedeel 
te weg, dat is niet meegenomen in de metingen. 

Dat is ons nog niet duidelijk wat wij daar echt voor terug krijgen? 

De maximale grenswaarde voor een nieuw aan te leggen weg zijn volgens het rapport; 

58db buitenstedelijk - 63db stedelijk. 

Wii als Engwegbewoners geloven niet dat de overkapping niet voldoet en niet maakbaar isl 

Wij willen bijdeze dan ook een beroep op U doen als statenleden. Bij de besluitvorming over de 
keuze voor de Westvariant in de Provinciale Staten van 13 maart 2017 is de 
motie 'Hart voor Maarsbergen' destijds (volgens ons) unaniem aangenomen, dat is al die tijd 
onze hoop geweest dat de Engweg voor ons een prachtig stukje Maarsbergen, ook een prachtig 
stukje Maarsbergen blijft waar wij met plezier kunnen blijven wonen. 

We hopen dat u de pijn voor ons kan verzachten en dekking kan vinden vanuit het budget I.G.P. 
==> zie tekst Motie Hart voor Maarsbergen, (zie bijlage) 

"Verzoeken het College· van Gedeputeerde Staten, 
Indien hier extra middelen nodig blijken te zijn buiten het reeds beschikbaar gestelde budget, een 
additionele begroting toe te voegen aan het voorstel, waarvoor dekking gevonden kan worden in 
het budget Integrale Gebiedsontwikkeling (/GP) en dit te zijner tijd ter besluitvorming voor te leg 
gen aan Provinciale Staten" 



Zodat ook wii rustig kunnen gaan slapen na al deze onrustige en onzekere iaren van intense 
spanningen! 

We willen er u ook op wijzen om het verkeersrapport te lezen van adviesbureau DTV, deze sturen 
wij in een bijlage mee omdat de verkeersveiligheid van het hele tracé niet op orde is, wij maken 
ons dan ook zorgen dat dit voor heel Maarsbergen zo verkeerd afloopt, wij krijgen deze westvari 
ant niet voor 1 of 2 jaar maar deze wordt aangelegd voor de eerste 50/60 jaar!! 

Dan te bedenken dat de hulpdiensten/Brandweer niet bij je kunnen komen omdat deze zijn ver 
huisd naar het begin van Maarn, en laat nu net op de bosweg een file komen te staan vanaf de 
nieuwe rotonde in Maarsbergen tot aan Maarn! 

......... 
DtX~;l 

· DeKaap (@DeKaap) 

12-11-1913:18 
Kritiek op ondertunneling in Maarsbergen MAARSBERGEN De verkeersveiligheid rond 
de toekomstige onderdoorgang van de spoorlijn is nog lang niet op orde. Dat blijkt uit 
een onderzoek van het Bredase adviesbureau DTV ... twib.in/l/nX6KobkdRGeL 
~lliillfil.com/dkfMjnOxFJJ. 

Vriendelijke qn. 



Beste Statenleden 

U heeft van ons, Engwegbewoners een brief ontvangen, en daar 
hebben wij onze zorgen met u gedeeld. 
Wat voor ons echt onbegrijpelijk is; dat we op 4 juni van dit jaar, 
samen met dorpsgenoten een maakbare overkapping van RHDHV 
gepresenteerd hebben gekregen waar wij als Engwegbewoners 
ontzettend blij van werden, maar dat deze zelfde RHDHV in latere fase 
aangeeft dat deze zoals zijzelf eerder presenteerde niet maakbaar is? 
Echt onbegrijpelijk!!!!! 

En dan de kosten van de overkapping, wordt nu in het Memorandum 
(reactie op tweede advies Q-team) op ruim 3,3 mij geschat, dat was 
voor ons ook een verrassing want door ProRail werd vertelt tegen ons 
tijdens een bijeenkomst in Maarn dat deze uitgerekend was op 1,8 mij. 
Het enige wat wij kunnen bedenken dat de overkapping bijna even x 2 
is gedaan omdat de Tuindorpweg in het Q-Team advies ook een stuk 
overkapt wordt, maar dan nog komt het op ons over goed hoog 
schatten en dan wordt het vanzelf afgeschoten. 

Om dat te voorkomen, hebben we in onze brief aangegeven dat als je 
de kosten van de fietsbrug bij de Engweg (die trouwens niet alleen door 
de engwegbewoners gebruikt gaat worden maar ook een ontsluiting voor 
fietsers en voetgangers voor de carpoolplaats wordt omdat dit de enige 
manier nog is} welke geraamd is op€ 298.500 eraf haalt omdat deze niet 
meer nodig is als er een overkapping komt. 

Daarbij zou het bedrag van de hekken voor de veiligheid, het 
geluidsabsorberend materiaal onder de overkapping kunnen vervallen, 
waardoor er een heel ander bedrag overblijft. 

Daar komt ook nog boven op dat er een bedrag van €800.000,- in het 
projectbudget zit voor mitigerende maatregelen voor de Engweg en 
Tuindorpweg dus deze kunnen er ook nog vanaf getrokken worden! 
Alleen al met deze 2 bedragen die ons bekend zijn gaat er €1, 1 mij af. 

3.317.500,- 
- 298.500,- 
- 800.000,- 
2.219.000,- 



Er is €2,8 mij gereserveerd voor extra mitigerende maatregelen, waar 
worden deze aan nu eigenlijk aan uitgegeven. De maatregelen zoals de 
fietsbrug bij de Enweg en Tuindorpweg zijn in onze ogen geen extra 
maatregelen, die zijn al meegenomen in het projectbudget dat lijkt ons 
logisch. 
Maar het staat wel zo beschreven in het memorandum waar de 
omgevingsmanager ons naar toe heeft verwezen toen wij de vraag 
stelde; Waar de €2,8 mij naar toe ging? 
Het valt op dat in de beschrijving van het memorandum dat alles aan de 
aannemer wordt overgelaten. 

Er is een kostenpost die ik niet helemaal snap? 
In het zelfde Memorandum (reactie op tweede advies Q-team) 
Is een bedrag van ruim 1,6 mij dat voor geluidsabsorberend materiaal 
geschat wordt en deze wordt volgens de afbeelding (Groen gekleurd) 
gehonoreerd, maar bij de toelichting punt 3 zeggen ze; er bestaat ook 
minder dure geluidswering voor de tunnelwanden laten we het maar bij 
de aannemer neer te leggen! Dan klopt dit bedrag van 1,6 mij toch niet? 
En zo zijn wij afhankelijk van wat de aannemer gaat doen, en als 
het na realisatie niet lukt, is dat jammer voor de Engweg! 

Op deze manier krijg je geen vertrouwen dat het goed komt! 

Dat het geluid gaat toenemen is overduidelijk uit het rapport naar voren 
gekomen. De expert heeft ons op 13 november 2019 verteld dat we 3 
tot 5 db erbij krijgen -voor de beleving wordt het geluid een half keer 
zoveel als we nu al hebben (59 db) Dat wordt dus ongeveer 62 db. 

Deze belasting van 62 db is dan ook als alle maatregelen getroffen 
gaan worden die in het rapport staan aangegeven, zoals 
geluidsschermen, geluidsabsorberend materiaal op de tunnelwanden ,+ 
stil asfalt, dan moet je er dus niet aandenken als we straks misschien 
een klein beetje gereduceerd worden of bijna niks als het goedkoper bij 
de aannemer neer wordt gelegd. 
Voor onze leefbaarheid, gezondheid en dat we niet ingesloten raken 
tussen de schermen en de wallen zouden we graag een overkapping 
gerealiseerd zien zoals het Q-team voorstelde met een mooie 
verbinding, voor ons een leefbare oplossing! 

De tekening van de westvariant zoals hij ruim 4 jaar geleden werd 
gepresenteerd in de klankbordgroep is tot op heden nog exact 
hetzelfde! 



Voor de Engweg is er totaal niets veranderd terwijl iedereen het erover 
eens was dat wij het hardste getroffen worden. 

Participatieavonden met projectteam en experts. 

Ze horen ons aan, maar er word geen ZAK mee gedaan! 

Het enige waar we nog hoop heb hebben is U en de motie die U 
destijds heeft aangenomen, de Motie "Hart van Maarsbergen" 

Wij hopen nu ook dat we dit kunnen gaan afsluiten en de rust weer 
terug gaan krijgen na 4 jaar onrust en spanning, dat doet een mens niet 
goed kan ik u vertellen! 



27 november 2019 

Geachte leden van Provinciale Staten, 

Heel kort neem ik u mee naar het verleden. 

Maart 2015. We gaan met de N226 onder het spoor door: de Dorpsvariant! 
Financieel is alles rond, overeenstemming is er, een goedgekeurd technisch definitief ontwerp. 

Februari 2016: uitkomst van een stukje burgerparticipatie ... of burgermanipulatie? Het is maar net 
aan welk belangengroepje je deelneemt. De Dorpsvariant is van tafel. Een in het leven geroepen 
klankbordgroep adviseert de Westvariant. Met een aantal inrichtingseisen waaraan voldaan moet 
worden, waaronder 'maximale compensatie Engweg'. 

Wij als Engweg bewoners hebben besloten ons er bij neer te leggen dat het de Westvariant gaat 
worden. Mits wij gehoord zouden worden voor optimale inpassing! 

Maar waar staan wij nu? 

Al ruim 4 jaar lang denken en praten wij mee. Maar we worden niet gehoord! 

Ik ben op de Engweg komen wonen met de wetenschap dat ik tussen spoor en A12 woon. Maar als 
wij dan de N226 in onze voortuin krijgen, kan het toch niet zo zijn dat er niemand naar ons luistert? 

Met de N226 in onze voortuin raken wij geïsoleerd van het dorp en komt de kwaliteit van ons 
leefomgeving ernstig onder druk te staan. 

De Westvariant levert een heel massieve infrastructuur op die niet past bij de maat van Maarsbergen 
en de Utrechtse Heuvelrug. De Engweg raakt een groot deel van zijn charme kwijt aan de bomenkap 
die nodig is om deze enorme tunnel te realiseren. Veel inwoners van Maarsbergen beseffen nog niet 
hoe groot de impact zal zijn. 

Daarom vraag ik, ik zou er haast om smeken, luister naar ons en zorg voor een inpassing die past bij 
de Utrechtse Heuvelrug en die er voor zorgt dat de Engweg leefbaar blijft!! 

Er komt een tunnelbak die nog heel wat jaren mee moet gaan. Wat zijn dan de bezwaren te 
investeren in het woongenot? Wat kost het als je de kosten van een overkapping uitstrijkt over de 
komende 50 jaar? 

Zegt u dat er geen geld is voor een overkapping? Onzin ... wij weten dat er een IGP geld pot is. 

Zegt u dat de overkapping niet maakbaar is? Onzin, met de techniek van tegenwoordig kan (bijna) 
alles! 

Laat ons alstublieft niet langer in twijfel en onzekerheid maar geef de Engweg en de Utrechtse 
Heuvelrug een tunnel mét overkapping die past in haar groene omgeving!! 

Dank voor uw aandacht. 

Met vriendelijke groet, 



Spooronderdoorga ng 
N226 Maarsbergen 

27 november 2019 



Engweg: 20 gezinnen I 
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Maatregelen om de Engweg 
leefbaar te houden: 

Scherm? 
Wal? 
Hek? 

Dit kan toch niet waar zijn??? 

De Engweg raakt ingesloten! 

Geluidswal spoor 

Geluidsscherm A12 
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Onderzoek Copijn, boom effect analyse: 

- Groen is te behouden 

- Rood is niet te behouden 

- Blauw is twijfelboom / kwetsbaar 

Engweg verliest haar groene 
leefomgeving 




